
 

 

Hejsan. 
 
Jag tycker att Stockholms stad borde anlägga en asfalterad rullskidbana, som även kan 
snöprepareras och spåras vintertid. Med tanke på hur många skidutövare det finns i 
Stockholmsområdet är det anmärkningsvärt att det i dagsläget inte finns någon rullskidbana 
som möjliggör skidåkning året runt i trafikfri miljö. Det skulle vara en stor insats för 
folkhälsan och även kanske göra det möjligt för fler att elitsatsa på skidåkning.  
Det har nyligen byggts fina rullskidbanor i bland annat Uppsala (LPR Arena) och Sätra 
(Motionsspåret Sätrabrunn-skidstadion - Kultur och fritidskontoret - Sala kommun) med stöd 
från bland annat EU och Allmänna Arvsfonden.  
En rullskidanläggning skulle kunna komma till i samarbete med skidklubbar i 
Stockholmsområdet samt sponsorer. Jag är säker på att intresset skulle vara stort.  
 
En anläggning skulle förslagsvis kunna uppföras i området kring Lövsta. Där finns också en 
gammal skjutbana om man vill bygga en kombinerad rullskidbana/skidskyttebana, så som 
man gjort i Uppsala.  
 
Vänligen, 
 

https://lprarena.se/index.html
https://www.sala.se/contactother/21119

